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PROTOKÓŁ nr VII/2015    
z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

odbytego w dniu 25 czerwca 2015 r. 
Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad godz. 1740 

 
 
W posiedzeniu udział wzięło 14 radnych. 
 
Ad. 1 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Andrzej Firyn. 

 
Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 
Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad. Punkt 3 został usunięty z porządku obrad.  
Nikt nie wniósł uwag do porządku obrad.  
 
Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia powyŜszego porządku obrad. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem porządku obrad:  - 14 radnych 
Przeciw:  -   0 radnych 
Wstrzymał się:  -   0 radnych 
 
Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nikt nie 
wniósł. Przewodniczący zarządził głosowanie: 
 
Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 14 radnych 
Przeciw:              -   0 radnych 
Wstrzymał się:              -   0 radnych 
 
Protokół z poprzedniej sesji nr VI z 30 kwietnia 2015 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 
Ad. 2 Podjęcie uchwały w sprawie trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu 
działania Rady Działalności PoŜytku Publicznego Gminy Osiek, terminów i sposobu zgłaszania 
kandydatur na członków Rady Działalności PoŜytku Publicznego Gminy Osiek. 
Uwag nie wniesiono. Radny Jarosław Graban przedstawił stanowisko połączonych komisji - za 
przyjęciem uchwały. Przewodniczący zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą. Oddano 
głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:              -   0 radnych 
Wstrzymał się:              -   2 radnych 
 
Uchwała nr VII/29/2015 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad. 4 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
 
16.05. – udział w obradach Zarządu Stowarzyszenia Sołtysów Powiatu Starogardzkiego 
w Bietowie z udziałem senatora Andrzeja Grzyba, Wicemarszałka województwa pomorskiego 
p. Krzysztofa Trawickiego oraz wicestarosty powiatu starogardzkiego p. Kazimierza Chyły, 
18.05. – udział w Zgromadzeniu Związku Gmin Wierzyca. Omówiono sprawozdanie finansowe 
zarządu Związku oraz wykonanie budŜetu Związku za 2014 r., udzielono absolutorium 
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Zarządowi Związku oraz podjęto uchwałę w sprawie przystąpienia do projektu pn: „Nauka 
prawidłowej segregacji odpadów w Regionie Południowym”, 
19.05. – udział w obchodach Dnia StraŜaka organizowanych przez Państwową StraŜ PoŜarną 
w Starogardzie Gdańskim., 
21.05. – udział w szkoleniu z zakresu obrony cywilnej i zarządzania kryzysowego (Gdynia), 
23.05. – udział w obchodach 110 - lecia Ochotniczej StraŜy PoŜarnej w Lubichowie, 
25.05. – spotkanie z firmą Owsiak w sprawie uruchomienia kursów na terenie Gminy Osiek, 
26.05. – spotkanie z p. Leokadią Rembiasz-Szenrok w sprawie funkcjonowania systemu opieki 
zdrowotnej w Gminie Osiek, 
29.05. – odbiór techniczny wybudowanego ujęcia wody w Bukowinach, 
29.05. – udział w obchodach 25 rocznicy utworzenia samorządu Gminy Osiek, 
30.05. – udział w obchodach gminnej uroczystości Dnia StraŜaka w Radogoszczu. 
3.06. – udział w spotkaniu promocyjnym filmów o jedzeniu w Kręgskim Młynie (gmina 
Starogard Gdański), 
8.06. – udział w spotkaniu informacyjnym dotyczącym opracowania Lokalnej Strategii Rozwoju 
dla Lokalnej Grupy Działania „Chata Kociewia” na lata 2015-2022, 
9.06. – udział w spotkaniu z członkiem Zarządu Powiatu Starogardzkiego p. Patrykiem 
Gabrielem i Prezesem Zarządu PKS p. Andrzejem Pogranicznym w sprawie zmiany zasad 
funkcjonowania systemu transportu publicznego w powiecie starogardzkim, 
10.06. – udział w spotkaniu konsultacyjnym dotyczącym opracowania Strategii Rozwoju Gminy 
Osiek na lata 2015-2022, 
11.06. – udział w spotkaniu przedstawicieli Zakładu Utylizacji i Odpadów Komunalnych „Stary 
Las”. Omówiono sprawozdanie finansowe oraz wykonanie budŜetu za 2014 r. oraz  udzielono 
absolutorium Zarządowi ZUOK „Stary Las”, 
13.06. – udział w Powiatowych Zawodach Sportowo-PoŜarniczych oraz Ratownictwa 
Medycznego w Osieku, 
13.06. – udział w Pikniku Rodzinnym „PomóŜmy Mateuszowi” zorganizowanym przez Zespół 
Szkół Publicznych w Osieku, 
16.06. – udział w spotkaniu wójtów i burmistrzów z przedstawicielami starostwa i PKS w sprawie 
zmiany zasad funkcjonowania systemu transportu publicznego w powiecie starogardzkim, 
18.06. – spotkanie z właścicielem jeziora Głuche w sprawie omówienia zasad współpracy 
dotyczącej korzystania z jeziora i plaŜy, 
19.06. – udział w uroczystości zorganizowanej przez sołectwo Bukowiny, 
22.06. – udział w Walnym Zgromadzeniu Członków Lokalnej Grupy Działania „Chata 
Kociewia” w Suminie. Na spotkaniu podsumowano działalność LGD w latach 2009-2015, 
24.06. – udział w części oficjalnej Balu Gimnazjalistów ZSP w Osieku. 
 
Po sprawozdaniu z działalności międzysesyjnej Wójt udzielił informacji w sprawie bieŜącej  
gospodarki śmieciowej, finansów ZG Wierzyca, problemów z odpłatnością za śmieci i finansami 
ZUOK Stary Las. 
 
Ad. 5 Interpelacje radnych. 
 
- Pani Teresa Eggert zadała pytanie w sprawie sprzedaŜy autobusu. 
- Wójt Janusz Kaczyński – dowozy do szkoły będą realizowane przez przewoźnika, własny 

tabor stał się zbędny i jest przeznaczony na sprzedaŜ. 
 
- Pan Roman Kłos zadał pytanie o siłownię, czy moŜe być otwarta w godzinach 

popołudniowych. Odpowiedzi udzielił  
- Wójt Janusz Kaczyński – sprawa udostępnienia jest moŜliwa, ale musi być wyznaczony  

opiekun i podpisana umowa współpracy. 
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- Pani Teresa Eggert zadała pytania odnośnie zbiorczych pojemników na śmieci i rozmów 
z przewoźnikami komunikacji publicznej.  

- Wójt Janusz Kaczyński – zbiorcze punkty odpadów zostały zaproponowane i ustawione przez 
ZG Wierzyca. Trwają rozmowy z firmą Owsiak w sprawie uruchomienia regularnych kursów. 

 
- Pani Teresa Eggert zadała pytanie o sezon letni.  
- Pani Małgorzata Klein – przygotowania są takie same jak w latach ubiegłych, grafik imprez 
jest juŜ przygotowany, jest wzmoŜona kontrola Policji, toalety są przygotowane. 
 
- Pani Beata Szeible zadała pytanie o przychodnię Medical.  
- Wójt Janusz Kaczyński – przeprowadzona została rozmowa z Panią dyrektor. Są problemy            

z lekarzami na rynku. Opinie dotyczące jakości usług są podzielone. Krytyczne uwagi odnośnie 
funkcjonowania przychodni zostały przekazane władzom przychodni. 

 
- Pan Artur Skalski zadał pytanie odnośnie lekarskich wizyt domowych, jakie muszą być 

spełnione warunki.  
- Wójt Janusz Kaczyński – warunki zapisane są w kontraktach. 
 
- Pan Artur Skalski zadał pytanie, na jakiej zasadzie są rozdzielane Informatory Osieckie.  
- Pani Małgorzata Klein – nakład wynosi 600 szt. JeŜeli są problemy z dostępnością, moŜliwy 

jest dodruk. 
 
- Pan Artur Skalski zadał pytanie, kto jest odpowiedzialny za koszenie traw na placu zabaw.  
- Pani Joanna Chabowska – Sołtys zgłasza zapotrzebowanie do urzędu, skoszą osoby 

odpowiedzialne za takie prace. 
 
- Pan Artur Skalski poinformował o uszkodzonym przystanku w Karszanku, zarośniętych 

poboczach drogi wojewódzkiej – ograniczona widoczność oraz zapytał o dostęp do jeziora 
Głuche.  

- Wójt Janusz Kaczyński – na spotkaniu z właścicielem omówiono koncepcję 
zagospodarowania tego terenu, uzyskano wstępną zgodę. 

 
- Pan Ryszard Nadolny poprosił o stojaki na rowery przy Gminnej Bibliotece. 
- Pani Teresa Eggert poprosiła o porządkowanie terenu plaŜy przy jeziorze Głuche. 
- Pan Janusz Pater poprosił o naprawę pomostów w Wycinkach. 
- Pan Leon Brzoska poprosił o naprawę podłogi w Suchobrzeźnicy. 
- Pan Andrzej Firyn odczytał pismo Stowarzyszenia Krajowej Rady Sędziów Społecznych. 
 
- Pan Wojciech Cherek zapytał o przygotowanie terenu rekreacyjnego.  
- Pani Małgorzata Klein – są właśnie ustawiane toalety przenośne. 
 
- Pan Jarosław Graban zadał pytanie co zmieni się w transporcie publicznym.  
- Wójt Janusz Kaczyński – od 2017 r. nastąpi zmiana polegająca na tym, Ŝe gmina będzie 

odpowiadała za transport publiczny. Gminy będą organizatorami transportu, a firmy będą 
operatorami. Trwają w tej sprawie rozmowy, są planowane konsultacje. 

 
- Pan Jarosław Graban zadał pytanie, co z przetargiem na dowóz dzieci do szkoły.  
- Wójt Janusz Kaczyński – zgodnie z nowymi wytycznymi, nie będzie przetargu a będzie 

aneksowana umowa. 
 
Wywiązała się dyskusja z wieloma uczestnikami na temat opieki świetlicowej przed rozpoczęciem 
zajęć. 
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- Pan Jarosław Graban zadał pytanie, jakie są koszty  wystąpienia z ZG Wierzyca.  
- Wójt Janusz Kaczyński – do tej pory nie znamy ilości śmieci z terenu gminy. Dyskusja będzie 
podjęta po dokładnych wyliczeniach. 
 
- Pan Andrzej Firyn przedstawił gospodarkę śmieciową w Gminie Warlubie. ZłoŜył postulat 

wniesienia do ZG Wierzyca projektu uchwał o informowaniu wszystkich członków 
z miesięcznym wyprzedzeniem o projektach uchwał oraz rozrzutności i niegospodarności ZG 
Wierzyca. 

 
Wywiązała się burzliwa dyskusja na temat byłych i obecnych zasad odbioru i płatności za śmieci. 
 
- Pan Wojciech Cherek poprosił o interwencję w powiecie o remont pobocza drogi 

Jaszczerek – Kopytkowo.  
- Wójt Janusz Kaczyński dodał, iŜ zamierza rozmawiać takŜe o stanie ul. Partyzantów 

Kociewskich, drogi Osiek – Wierzbiny oraz ulicy w centrum Kasparusa. 
 
- Pan Leon Brzoska poprosił o naprawę drogi biegnącej do granicy województwa. 
- Pani Izabela Szumała poprosiła o wykoszenie krzaków w Skórzennie. 
 
- Pan Andrzej Firyn zawnioskował o otwarcie Biblioteki lub Informacji Turystycznej w dni 

wolne.  
- Pani Małgorzata Klein dodała, Ŝe w miesiącach lipiec, sierpień i wrzesień Biblioteka ma być 
czynna w soboty. 
 
- Pan Artur Skalski poprosił o oznakowanie autobusów dowoŜących dzieci do szkoły. 
- Wójt Janusz Kaczyński – kursy są otwarte, zgodnie ze specyfikacją przetargową.  
- Pani Teresa Eggert dodała, iŜ trzeba przeszkolić opiekunów dowozów. 
 
- Wójt Janusz Kaczyński poprosił wszystkich radnych, by zgłaszali sprawy tego typu wcześniej, 

bezpośrednio do urzędu i odpowiednich pracowników. 
- Pani Małgorzata Klein poinformowała, iŜ wszystkie sprawy zgłaszane do urzędu będą 
odnotowane. 
 
Ad. 6 Odpowiedzi na interpelacje radnych 
Nie było odpowiedzi na interpelacje radnych 
 
Ad. 7 Wolne wnioski 
Nie było wolnych wniosków 
 
Ad. 8 Przewodniczący obrad zamknął VII sesję – godzina 19:20. 
 
 
 
 
 
 

 Protokół sporządziła:  Przewodniczący  Rady Gminy 
 Joanna Chabowska Andrzej Firyn 

 


